



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNEMENT DU MANITOBA



**Volume 45
Number / numéro 3/4
March/April 2019
mars/avril 2019**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative Library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the [Manitoba Government Telephone Directory](#), available online.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:
Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental ([Manitoba Government Telephone Directory](#)), disponible en ligne.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: Volume 148, number 9-17 (March 2-April 23, 2019)

[Index page for all issues available online.](#)

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg: Queen's Printer, 19-- -

For reference only. Print from the Internet.

New Government Bills (41st Legislature, 4th session)

9. The Family Law Modernization Act = Loi sur la modernisation du droit de la famille.

10. The Regional Health Authorities Amendment Act (Health System Governance and Accountability) = Loi modifiant la Loi sur les offices régionaux de la santé (gouvernance et obligation redditionnelle au sein du système de santé).

11. The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment Act (Cider and Cooler Sales at Beer Vendors) = Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis (vente de cidre et de panachés par les vendeurs de bière).

12. The Workplace Safety and Health Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la sécurité et l'hygiène du travail.

13. The Private Vocational Institutions Act = Loi sur les établissements d'enseignement professionnel privés.

14. The Reducing Red Tape and Improving Services Act, 2019 = Loi de 2019 visant la réduction du fardeau administratif et l'amélioration des services.

15. The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment Act (Cannabis Possession Restrictions) = Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis (restrictions relatives à la possession de cannabis).

16. The Budget Implementation and Tax Statutes Amendment Act, 2019 = Loi d'exécution du budget de 2019 et modifiant diverses dispositions législatives en matière de fiscalité.

17. The Police Services Amendment Act (Institutional Safety Officers) = Loi modifiant la Loi sur les services de police (agents de sécurité en établissement).

18. The Labour Relations Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les relations du travail.

19. The Residential Tenancies Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la location à usage d'habitation.

20. The Courts Modernization Act (Various Acts Amended) = Loi modifiant diverses lois en matière de modernisation des tribunaux.

21. The Legislative Building Centennial Restoration and Preservation Act = Loi sur la restauration et la préservation du Palais législatif marquant son centenaire.

22. The Business Registration, Supervision and Ownership Transparency Act (Various Acts Amended) = Loi sur l'enregistrement, la surveillance et la transparence de la propriété effective des entreprises (modification de diverses dispositions législatives).
24. The Minor Amendments and Corrections Act, 2019 = Loi corrective de 2019.
25. The Municipal Amendment and City of Winnipeg Charter Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les municipalités et la Charte de la ville de Winnipeg.
28. The Interim Appropriation Act, 2019 = Loi de 2019 portant affectation anticipée de crédits.
30. The Interim Appropriation Act, 2020 = Loi de 2020 portant affectation anticipée de crédits.

New Private Members` Bills (41st Legislature 4th session)

206. The Planning Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur l'aménagement du territoire.
220. The Vital Statistics Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les statistiques de l'état civil.
221. The Animal Care Amendment Act (Declawing of Cats) = Loi modifiant la Loi sur le soin des animaux (dégriffage des chats).
222. The Human Rights Code Amendment Act (Genetic Characteristics) = Loi modifiant le Code des droits de la personne (caractéristiques génétiques).
223. The Animal Care Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le soin des animaux.
225. The Provincial Court Amendment Act (Mandatory Awareness Training) = Loi modifiant la Loi sur la Cour provinciale (formation de sensibilisation obligatoire).
226. The Presumption of Death and Declaration of Absence Act and Amendments to The Insurance Act = Loi sur la présomption de décès et la déclaration d'absence et modifiant la Loi sur les assurances.
227. The Child and Family Services Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les services à l'enfant et à la famille.
228. The Sikh Heritage Month Act = Loi sur le Mois du patrimoine sikh.
229. The Sikh Heritage (Creation of the Khalsa) Month Act = Loi sur le Mois du patrimoine sikh (fondation du Khalsa).
230. The Spirit Bear Day Act = Loi sur la Journée de l'ours Spirit Bear.
231. The Indigenous Representation and Related Amendments Act = Loi sur la représentation autochtone et modifications connexes.
232. The Election Financing Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le financement des élections.

[Index page for 41st Legislature, 4th session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 4e session](#)

Debates and proceedings: official report (Hansard).

Winnipeg: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-

Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.

CURRENT EDITION: Volume 72, number 19-43B (March 6-April 23, 2019) 41st Legislature, 4th session.

[Index page for all sessions available online](#)

A guide to members' remuneration, benefits and services.
Winnipeg: Legislative Assembly, 1986-
Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: April 1, 2019.

Index of the Legislative Assembly of Manitoba standing and special committees.
Winnipeg: Legislative Assembly of Manitoba, 1975/76-
Frequency: Published at the end of each session.

CURRENT EDITION: 2017/18 (41st Legislature, 3rd session)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Journals of the Legislative Assembly of Manitoba.
Winnipeg: Manitoba Legislative Assembly, 1871-
Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016-17 (41st Legislature, 2nd session - Vol. 165 - From the 21st day of November 2016 to the 20th day of November 2017).

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.
Winnipeg: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -
Frequency: Daily during session.

CURRENT EDITION: number 18-19, 21-45 (March 6-April 25, 2019) 41st Legislature, 4th session.

[Index page for all papers available online](#)

[Feuilletons archivés](#)

Standing Committees / Comités Permanents

Standing Committee on Public Accounts.

Winnipeg: Standing Committee on Public Accounts, 1973-
Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Volume 72, number 2 (March 18, 2019)

[Index page listing all committees available online](#)

ADVOCATE CHILDREN & YOUTH / DEFENSEUR DE LA CAUSE DES ENFANTS ET DES JEUNES

Annual report, Manitoba Advocate for Children and Youth.

Winnipeg: Manitoba Advocate for Children and Youth, 2019-

CURRENT EDITION: 2017/18 (Intersessional paper 1, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

AGRICULTURE / AGRICULTURE

Report of the Manitoba Farm Products Marketing Council to ... Minister of Agriculture respecting the certification of a qualified organization.

Winnipeg: Manitoba Farm Products Marketing Council, 2016-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: 2018 (Sessional paper 19, 41st Legislature, 4th session 2018/19)

The food safety connection: food safety for community and catering groups.

Winnipeg: Manitoba Agriculture, 2019.

41 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Agri-Food and Rural Economic Development Division

Manitoba fair and events guide.

Winnipeg: Manitoba Agriculture, 2017-

1 folded sheet.

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Animal Health and Welfare Branch / Direction de la santé et du bien-être des animaux

Equine biosecurity pamphlets.

Winnipeg: Manitoba Agriculture, Animal Health and Welfare Branch, 2019.

Six pamphlets: Biosecurity for horse owners; Equine biosecurity basics; Equine biosecurity cleaning and disinfection; Equine biosecurity protecting the health of horses; Biosecurity for equine event planners; Biosecurity for equine event participants.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Crops / Cultures

Guide to field crop protection: weeds, plant diseases, insects.

Carman: Manitoba Agriculture, 2017-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019 (Price: \$10.00 including GST)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

APPEAL COMMISSION / COMMISSION D'APPEL

Appeal Panel public decisions.

Winnipeg: Appeal Commission, 1993-

Frequency: Irregular.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: number 1/19 to 35/19; VR01/19-VR02/19.

[Searchable index page for decisions going back to 1999](#)

AUDITOR GENERAL / VÉRIFICATEUR GÉNÉRAL

Follow-up of recommendations: independent auditor's report: report to the Legislative Assembly.

Winnipeg: Office of the Auditor General, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: March 2019 (Sessional paper 24, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

COMMUNITIES ECONOMIC DEVELOPMENT FUND / FONDS DE DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE LOCAL

Balance sheet - condensed; income statement - condensed.

Winnipeg: Communities Economic Development Fund, 1972-

Frequency: Quarterly.

CURRENT EDITION: January 31, 2019 (Sessional Paper 20, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

Public Schools Finance Board / Commission des finances des écoles publiques

Annual report, Manitoba Public Schools Finance Board.

Winnipeg: Manitoba Education and Training, 2017-

CURRENT EDITION: 2017/18 (Intersessional Paper 11, 41st Legislature, 4th session 2018/19)

Schools' Finance Branch / Direction des finances des écoles

Rapport des inscriptions scolaires.

Winnipeg: Éducation et de la Formation Manitoba, Directions des finances des écoles, 2017-

Fréquence: Annuel.

ÉDITION RÉCENTE: 30 septembre 2018.

[Un index pour toutes les éditions disponibles en ligne](#)

FAMILIES / FAMILLES

Pathways to a better future: Manitoba's poverty reduction strategy.

Winnipeg: Manitoba Families, 2019.

82 pages.

Also published in French under title: S'engager vers un avenir meilleur: stratégie manitobaine de réduction de la pauvreté.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Collaboration and best practices to end sexual exploitation and sex trafficking in Manitoba.

Winnipeg: Tracia's Trust, 2019.

97 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

S'engager vers un avenir meilleur: stratégie manitobaine de réduction de la pauvreté.

Winnipeg: Familles Manitoba, 2019.

82 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Pathways to a better future: Manitoba's poverty reduction strategy.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

FINANCE / FINANCES

Le budget du Manitoba 2019.

Winnipeg: Finances Manitoba, 2019.

3 volumes.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba budget 2019.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(Budget des dépenses et des recettes\)](#)

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(discours\)](#)

Manitoba budget 2019.

Winnipeg: Manitoba Finance, 2019.

5 volumes.

Sessional paper 17, 41st Legislature, 4th session.

Also published in French under title: Le budget du Manitoba 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Speech\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Budget and Budget Papers\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Estimates of Expenditure and Revenue\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Outcomes and growth strategy\)](#)

Quarterly financial report.

Winnipeg: Manitoba Finance, 1977-

CURRENT EDITION: Third quarter 2018/19.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Finance.

Winnipeg: Manitoba Finance, 1982-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019/20 (Sessional paper 27, 41st Legislature, 4th session 2018/19)

GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE

Manitoba Labour Board / Commission du travail du Manitoba

Annual report, Manitoba Labour Board.

Winnipeg: Manitoba Labour Board, 1986-

CURRENT EDITION: 2017/18 (Sessional paper 30, 41st Legislature, 4th session 2018/19)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Mineral Resources / Ressources minières

Copper-zinc.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Mineral Resources, 2019.

4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Diamonds.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Mineral Resources, 2019.
4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Gold.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Mineral Resources, 2019.
4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Lithium.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Mineral Resources, 2019.
4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Nickel.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Mineral Resources, 2019.
4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Rare metals.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Mineral Resources, 2019.
4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Uranium.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Mineral Resources, 2019.
4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.

Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-
Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: February 2019 (4 issues); March 2019 (4 issues).

[Index page on publisher's website for issues available online](#)

HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES AÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE

A review of The Personal Health Information Act: report on statutory review.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2019.

5 pages.

Sessional paper 31, 41st Legislature, 4th session 2018/19.

Also published in French under title: Examen de la Loi sur les renseignements médicaux personnels : rapport sur l'examen législatif.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Examen de la Loi sur les renseignements médicaux personnels: rapport sur l'examen législatif.

Winnipeg: Santé, des Aînés et de la Vie active Manitoba, 2019.

5 pages.

Sessional paper 31, 41st Legislature, 4th session 2018/19.

Aussi publié en anglais sous le titre: A review of The Personal Health Information Act: report on statutory review.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

The Personal Health Information Act: review submissions.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2019.

1 binder.

Not for distribution. For information only.

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Health, Seniors and Active Living.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019/20 (Sessional paper 25, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

Communicable Disease Control / Lutte contre les maladies transmissibles

Human papillomavirus (HPV): public health factsheet.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, Communicable Disease Control, 2019.

3 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Measles, mumps and rubella (MMR) vaccine.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, Communicable Disease Control, 2018.

3 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Meningococcal conjugate Quadrivalent (Men-C-ACYW-135) C vaccine.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, Communicable Disease Control, 2019.

3 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Meningococcal type B (4CMenB) vaccine.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, Communicable Disease Control, 2019.

3 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Tetanus, diphtheria and acellular pertussis (Tdap) vaccine: public health factsheet.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, Communicable Disease Control, 2019.

3 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

What you should know if you have come into contact with blood or body fluids = Ce que vous devez savoir si vous êtes entré en contact avec du sang ou des fluides corporels.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, Communicable Disease Control, 2019.

8, 9 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Information Management and Analytics / Analytique et gestion de l'information

Annual statistics, Manitoba Health, Seniors and Active Living.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2016-

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017/18.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Health Appeal Board / Conseil manitobain d'appel en matière de santé

Conseil manitobain d'appel en matière de santé: votre droit d'interjeter appel.

Winnipeg: Conseil manitobain d'appel en matière de santé, 2019.

1 feuille pliée.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba Health Appeal Board: your right to appeal.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Manitoba Health Appeal Board: your right to appeal.

Winnipeg: Manitoba Health Appeal Board, 2019.

1 folded sheet;

Also published in French under title: Conseil manitobain d'appel en matière de santé: votre droit d'interjeter appel.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Home Care Services / Services de soins à domicile

Your guide to home care services in Manitoba = Votre guide des services de soins à domicile au Manitoba.

Revised March 2019.

Winnipeg: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2019.

8, 8 pages.

[Bilingual electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Prairie Mountain Health / Santé Prairie Mountain

Annual report, Prairie Mountain Health.

Souris: Prairie Mountain Health, 2012-

CURRENT EDITION: 2017/18.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Health plus.

Brandon: Prairie Mountain Health, 2017-

Frequency: Monthly.

CURRENT EDITION: April 2018-March 2019.

[Index page listing all editions available online](#)

Provincial Drug Programs / Direction des programmes de médicaments

Manitoba drug benefits and interchangeability formulary.

Winnipeg: Manitoba Health, 1992-

CURRENT EDITION: Bulletin 103.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

INDIGENOUS AND NORTHERN RELATIONS / RELATIONS AVEC LES AUTOCHTONES ET LE NORD

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Indigenous and Northern Relations.

Winnipeg: Manitoba Indigenous and Northern Relations, 2017-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019/20 (Sessional paper 23, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

INFRASTRUCTURE / INFRASTRUCTURE

Manitoba official highway map = Carte routière officielle.

Winnipeg: Manitoba Infrastructure, 2016-

1 folded sheet.

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Motor Carrier Division / Division des transports routiers

New Vehicle Weights and Dimensions on Classes of Highways Regulation (M.R. 155/2018) takes effect February 15, 2019.

Winnipeg: Manitoba Infrastructure, Motor Carrier Division, 2019.

2 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

JUSTICE / JUSTICE

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Justice.

Winnipeg: Manitoba Justice, 1989-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019/20 (Sessional paper 28, 41st Legislature, 4th session 2018/19)

Courts Division / Division des tribunaux

Annual report, Vehicle Impoundment Registry.

Winnipeg: Manitoba Justice, Vehicle Impoundment Registry, 2006-

CURRENT EDITION: 2017/18 (Sessional paper 26, 41st Legislature, 4th session, 2018/19)

MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA

Annual population statistics: a regional analysis.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 2012-

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: July 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Consumer price index report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: January - February 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(February 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(January 2019\)](#)

Labour force statistics report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: February - March 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(March 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(February 2019\)](#)

Labour force survey.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 2018-

Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: February - March 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(March 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(February 2019\)](#)

Manitoba trade update.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1995-

Frequency: Quarterly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: fourth quarter 2018.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Non-residential capital expenditures report.
Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 2018-
Frequency: Annual.
Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2019 intentions.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Quarterly demographic estimates.
Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 2018-
Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: January 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Quarterly population statistics report.
Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: January 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Retail trade.
Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, Finance Research Division, 2018-
Frequency: Monthly.
Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: January 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MANITOBA HYDRO / L'HYDRO-MANITOBA

Demand side management annual provincial report.
Winnipeg: Manitoba Hydro, 2019-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2017/18 (Sessional paper 29, 41st Legislature, 4th session
2018/19).

MUNICIPAL RELATIONS / RELATIONS AVEC LES MUNICIPALITÉS

Building Sustainable Communities Program guidelines.
Winnipeg: Manitoba Municipal Relations, Community Planning and Development
Division, Community Development Branch, 2019.
5 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

OFFICE OF THE FIRE COMMISSIONER / BUREAU DU COMMISSAIRE AUX INCENDIES

Annual report, Office of the Fire Commissioner.

Winnipeg: Office of the Fire Commissioner, 1996-

CURRENT EDITION: 2017/18 (Sessional paper 21, 41st Legislature, 4th session 2018/19)

[Index pages listing editions available online](#)

Guide to service levels: fire fighting, operation and deployment.

First edition, 2019.

Winnipeg: Manitoba Office of the Fire Commissioner, 2019.

44 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

OMBUDSMAN MANITOBA / L'OMBUDSMAN DU MANITOBA

Manitoba Ombudsnews.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2006-

Frequency: Quarterly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2019-1.

Also published in French under title: Manitoba Ombudsnouvelles.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsnouvelles.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2006-

Fréquence: Trimestriel.

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2019-1.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba Ombudsnews.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Report under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2018-0302, Manitoba Hydro.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2018.

9 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report with recommendation... and report on compliance with recommendation under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2017-0458, City of Winnipeg - Winnipeg Police Service.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2019.

15 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report with recommendations... and report on compliance with recommendations under The Freedom of Information and Protection of Privacy Act, case 2018-0016, Manitoba Intergovernmental Affairs and International Relations.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2019.

11 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE

FIPPA review: public representation submissions.

Winnipeg: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Information and Privacy Policy Secretariat, 2019.

1 binder.

Not for distribution. For information only.

Communication Services / Services de communication

Spring flood outlook.

Winnipeg: Communication Service Manitoba, 2013-

Frequency: Irregular.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: March 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Legislative Library / Bibliothèque de l'Assemblée législative

Selected new titles: some recent additions to the Library collection.

Winnipeg: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Manitoba Legislative Library, 2016-
Frequency: Monthly.

CURRENT EDITION: March 2019.

[Information page for Selected New Titles](#)

Information and Privacy Policy Secretariat / Le Secrétariat de la politique d'accès à l'information et de protection de la vie privée

A review of the Freedom of Information and Protection of Privacy Act: report on statutory review.

Winnipeg: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Information and Privacy Policy Secretariat, 2019.

9 pages.

Also published in French under title: Révision de la Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée : rapport sur l'examen obligatoire.

Sessional paper 32, 41st Legislature, 4th session, 2018/19.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Révision de la Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée: rapport sur l'examen obligatoire.

Winnipeg: Sport, de la Culture et du Patrimoine Manitoba, Secrétariat de la politique d'accès à l'information et de protection de la vie privée, 2019.

9 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: A review of the Freedom of Information and Protection of Privacy Act: report on statutory review.

Sessional paper 32, 41st Legislature, 4th session, 2018/19.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE

The Conservation Trust: guidelines 2018/19.

Revised January 2019.

Winnipeg: Manitoba Habitat Heritage Corporation, 2019.

11 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Winnipeg soil survey, Fall 2018.

Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, Environmental Compliance and Enforcement Branch, 2019.

vi, 93 pages.

Tabled paper 49, 41st Legislature, 4th session 2018/19.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Conservation Districts / Districts de conservation

Annual report, Manitoba Conservation Districts Program.

Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, 2017-

CURRENT EDITION: 2017/18 (Sessional paper 15, 41st Legislature, 4th session 2018/19)

[Index page listing all editions available online](#)

Parks and Protected Spaces / Direction des parcs et des espaces protégés

Camper's guide.

Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces, 2019.
1 sheet.

Also published in French under title: Règles des terrains de camping.
Règles des terrains de camping.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba parks visitor's guide.

Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, Parks and Protected Spaces, 2016-
Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Règles des terrains de camping.

Winnipeg: Développement durable Manitoba, Direction des parcs et des espaces
protégés, 2019.

1 feuille.

Aussi publié en anglais sous le titre: Camper's guide.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du
Manitoba](#)

Wildlife / Conservation de la faune

Trapping guide.

Winnipeg: Manitoba Sustainable Development, Wildlife Branch, 2016-
Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS

Assiniboine river flow enhancement: Shellmouth Reservoir water supply study.

Winnipeg: Water Resources Branch, Manitoba Natural Resources, 1992.

Various pagings.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)